
 
SK 0052/15/2004 
 

Protokół Nr XV/2004 
 

z Sesji Rady Gminy Stare Pole 
z dnia 28 września 2004 r. 

            
 
 

AD.1. XV-zwyczajną Sesję Rady Gminy o godz. 14.00 otworzył  Przewodniczący Rady  
Gminy witając wszystkich radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obec-
ności radnych biorących udział w Sesji stwierdził, Ŝe jest ona prawomocna do po-
dejmowania uchwał.  

           Ustawowy skład Rady    -  15 
           Obecnych                        -  13 
           Nieobecnych                  -    2 
 

Nieobecni radni to: Pan Ryszard Obczyński, który zgłosił, Ŝe na Sesje się spóźni, 
oraz radna Magdalena Roman.  

 

AD.2. Na sekretarza obrad w wyniku jawnego głosowania wybrano Panią Krystynę  
Trawińską. Za jej kandydaturą glosowało 13 radnych.  
W tym punkcie Przewodniczący Rady Gminy poinformował, Ŝe pkt. 8 i 9 przesła-
nego porządku obrad otrzymuje nowe brzmienie:  
„ pkt.8  podjęcie uchwały o sprostowaniu błędu „dotyczy wsi Stare Pole i KrzyŜa-
nowo w gminie Stare Pole, a pkt 9  „podjecie uchwały o sprostowaniu błędu”  do-
tyczy miejscowości Królewo w Gminie Stare Pole.  
Za przedstawionymi zmianami głosowało 13 radnych.  
Porządek obrad przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  
2. Wybór Sekretarza Obrad. 
3. Wystąpienia sołtysów. 

      4.   Sprawozdanie z pracy między sesyjnej  
           - Przewodniczącego Rady Gminy 
           -  Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
           - Przewodniczącej Komisji Oświaty 
           - Przewodniczącej Komisji Rolnictwa 
           - Radnych  
           - Wójta Gminy 

5. Wolne wnioski i zapytania. 
6. Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 

2004 r. przez Gminę Stare Pole dla Powiatu Malborskiego.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu na 2004 r.  
8. Podjęcie uchwały o sprostowaniu błędu. 
9. Podjęcie uchwały o sprostowaniu błędu. 

.     10. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
            11. Komunikaty.   
            12. Zatwierdzenie protokółu z poprzedniej Sesji. 
            13. Zakończenie XV – zwyczajnej Sesji Rady Gminy.  
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AD.3. W wystąpieniach sołtysów nikt nie zabrał głosu. 
 
AD.4. Sprawozdanie z pracy między sesyjnej: 
           -Przewodniczący Rady Gminy  
             udział w organizacji doŜynek gminnych  
             udział w konferencji na temat „Potrzeb rozwoju sieci teleinformacyjnej na  

 obszarze Polski Północnej” 
            W tym punkcie posiedzenia przybyła radna Magdalena Roman i stan radnych wynosi -14 
 

           -Przewodnicząca Komisji Rolnictwa  
 odbyło się jedno posiedzenie Komisji, w sprawie opiniowania materiałów na Sesję          
Rady. RównieŜ w tym posiedzeniu uczestniczyła Pani Joanna Reszka,  która przed-
stawiła informacje na temat bezrobocia na terenie gminy.  
W dniu 27 września członkowie komisji udali się w teren w celu wskazania dróg do 
remontu przez Zarząd Powiatowy. 

 

            - Przewodnicząca Komisji Oświaty  
               udział w przygotowaniu programu doŜynek gminnych  
               praca nad historią Starego Pola 
               przygotowanie jednego posiedzenia Komisji Oświaty, którego tematem było  
               opiniowanie materiałów na sesję 
 

           - Nikt z radnych nie złoŜył sprawozdania z pracy między sesyjnej.   
 

              Wójt Gminy  
 - uczestniczyłem w Kongresie Gmin Wiejskich, na którym delegaci wypracowali 

stanowisko w sprawie likwidacji dodatków wiejskich i mieszkaniowych dla na-
uczycieli. Stanowisko to podyktowane jest tym, Ŝe jest tak duŜe bezrobocie i nie 
ma konieczności dodatkowego motywowania nauczycieli. 
Następna spawa to nałoŜenie na samorządy realizacji świadczeń rodzinnych. 
Koszty z tym związane są bardzo duŜe natomiast rząd ustalił 2 % na obsługę. 
Stanowisko Gmin Wiejskich wystąpić do rządu o zwiększenie udziału w obsłu-
dze do 3 %.  

- uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Sejmowej do Spraw Rozwoju śuław spo-
tkanie to odbyło się w Nowym Dworze Gdańskim.  

- uczestniczyłem spotkaniu w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie – Stowa-
rzyszenie AGAPE przejmuje od miasta internat w Nowym Stawie. W obiekcie 
tym powstaną mieszkania chronione. Zwrócono się do nas o przekazanie środków 
finansowych, które były przeznaczone na mieszkania chronione w Królewie 
Malborskim. 

- uczestniczyłem w spotkaniu z Agencja Nieruchomości Rolnych w sprawie wy-
dzielenia części gruntów z Hodowli Zarodowej w Starym Polu i przekazaniu ich 
do zakupu przez rolników. 

- odbyło się posiedzenie Zarządu Związku Komunalnego do Eksploatacji Sieci 
Centralnego Wodociągu śuławskiego. Związek zalega z zapłatą podatku od nie-
ruchomości. Jest zapewnienie, Ŝe całość zostanie uregulowana do końca m-ca 
grudnia br.   
W miesiącu sierpniu br. zostały rozstrzygnięte dwa przetargi: 
1.  Zmiana nawierzchni drogi na ul. Sportowej – przetarg wygrała Firma „BA-

ZALT „ ze Sztumu za kwotę 166.235 ,54 zł. 



 3 

2. Opracowanie dokumentacji na sieć sanitarna i kanalizacyjną w miejscowości 
Królewo z podłączeniem do oczyszczalni ścieków w Starym Polu. Wygrała 
firma: „HYDROSFER” z Malborka za kwotę 51.850 zł.  
Dokumentacja zostanie opracowana do końca grudnia br.  

                     Wydałem jedno zarządzenie w sprawie zmiany budŜetu na 2004 r.   
                     Otrzymano środki z przeznaczeniem na: 

          - dofinansowanie wypłat zasiłków okresowych z pomocy społecznej -25.170 zł 
                      - realizacja zadań w zakresie świadczeń rodzinnych    - 189.420 zł 
                     Ponadto rozdysponowano kwotę 5.850 zł z rezerwy i przeznaczono te środki na: 

   - zwiększenie wydatków inwestycyjnych – projekt na kanalizację  
     Królewo – kwota  1.850 zł  

- zwiększenie wydatków inwestycyjnych – połoŜenie nawierzchni  
   na ul. Sportowej –  4.000 zł  

 

Do złoŜonych sprawozdań nie wniesiono Ŝadnych uwag ani zapytań.  
 
AD.5 . W tym punkcie posiedzenia przybył radny Pan Ryszard Obczyński i stan radnych  
             wynosi 15. 
            Nikt z radnych nie zgłosił Ŝadnych zapytań ani nie złoŜył wniosków. Przewodni- 

czący Rady Gminy udzielił głosu Panu Markowi Winiarskiemu Kierownikowi 
Ośrodka Medycznego „Mederi”. Ośrodek jest otwarty codziennie.  

            Obecnie przygotowywane są materiały związane z przystąpieniem do konkursu na  
oferty do Narodowego Funduszu Ochrony Zdrowia na 2005 r.  
Przedstawiliśmy mieszkańcom szereg programów profilaktycznych. 
 W niektórych pomieszczeniach został juŜ zakończony remont. Ośrodek powiększy 
się o dwa pokoje w których zostanie urządzona rehabilitacja. Radni wnioskowali,  
aby w ośrodku w Starym Polu przyjmował kardiolog i reumatolog. Pan Winiarski 
wytłumaczył, Ŝe kardiolog z uwagi na aparaturę w którą jest wyposaŜony gabinet w 
ośrodku w Malborku nie będzie przyjmował w Starym Polu, natomiast sprawa leka-
rza reumatologa jest do załatwienia.   

      
AD.6. Skarbnik Gminy poinformowała, Ŝe w 2004 r. Rada Gminy podjęła uchwałę o po-

mocy dla Powiatu Malborskiego, a dotyczyło to przekazania środków finansowych 
dla Szpitala, na ufundowanie sztandaru dla Policji, na zakup paliwa dla StraŜy Po-
Ŝarnej. W dniu dzisiejszym udzielamy pomocy na remont dróg powiatowych na te-
renie naszej gminy. Pierwotnie na komisjach mówiliśmy o kwocie 10.000 zł. Jed-
nakŜe po oględzinach w terenie dokonanych przez Komisję Rolnictwa pomoc ta ma 
wynieść 15.000 zł stąd w przedłoŜonej uchwale jest taka kwota.   

   Do przedstawionej informacji nie wniesiono Ŝadnych uwag ani zapytań.  
 

           Uchwała Nr XV/115/2004 zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finan-
sowej w 2004 r. przez Gminę Stare Pole dla Powiatu Malborskiego została podjęta 
jednogłośnie za przyjęciem glosowało 15 radnych.  
Uchwała ta stanowi załącznik nr 1 do protokółu.  

  
AD.7. Skarbnik Gminy przedstawiła proponowane zmiany do uchwały budŜetowej 
           na 2004 r i tak :  
 

1. Zwiększa się dochody i wydatki o kwotę 11.500 zł z tytułu otrzymania  
pomocy finansowej  z Urzędu Marszałkowskiego Województwa Pomorskiego z 
przeznaczeniem na: 
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- 8.000 zł – organizacja programu  powszechnej nauki pływania 
- 3.500 zł – organizacja programu „Program aktywizacji  sportowej dzieci i mło-

dzieŜy w gminie Stare Pole”. 
 

2. Zmniejsza się plan dochodów i wydatków Przedszkola w Starym Polu o kwotę 
17.400 zł. 

      – dochody – wpływy z usług  
              –  wydatki – wynagrodzenia pracowników 7.200 zł. i zakup art. Ŝywnościowych 10.200 zł.  

Zmiana planu spowodowana jest zmianą ustawy o systemie oświaty i z tego powodu 
18 dzieci 6-letnich realizuje roczne przygotowanie przedszkolne bez wyŜywienia. 

 

3. Zwiększa się dochody i wydatki o kwotę 4.355 zł. w związku z otrzymaniem od-
szkodowania za zniszczoną wiatę przystankową w Królewie, uzyskane środki prze-
znacza się na zakup nowej wiaty.   

 

4. Zwiększa się dochody z tytułu: 
- sprzedaŜ mienia komunalnego – 15.023 zł. 
- podatek od posiadania psów – 800 zł. 
- pozostałe odsetki -  677 zł. 
Uzyskane środki -16.500 zł. przeznacza się na : 
- zwiększenie dotacji podmiotowej dla GOK i S – remonty obiektów  
  sportowych – dachy, zwrot kosztów za pobyt pogorzelców w świetlicy,  
  połoŜenie płytek na schodach w świetlicy w Królewie – 9.000 zł. 
- dofinansowanie działalności charytatywnej w ramach uchwały rady o  
  rocznym programie współpracy z organizacjami pozarządowymi -  3.000 zł. 
- zmniejszenie zaplanowanych dochodów z tytułu najmu i dzierŜawy  
   składników majątkowych – 4.500 zł. 
 

5. Zwiększa się dochody z tytułu podatku od czynności cywilnoprawnych (dochody 
własne gmin realizowane przez urzędy skarbowe) o kwotę 100.000 zł. i przeznacza 
się te środki w bieŜącym roku budŜetowym na depozyt – lokata na okres 1 roku – w 
przyszłym roku środki te zostaną przeznaczone na realizacje inwestycji –uzbrojenie 
terenów – osiedle za Domem Nauczyciela. 

  
6. Przeznacza się kwotę 15.000 zł na pomoc finansowa dla Starostwa Powiatowego w  

Malborku  na remont dróg powiatowych na terenie naszej gminy.  
 

Uchwała nr XV/116/2004 w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2004 r. została 
podjęta jednogłośnie za przyjęciem glosowało 15 radnych.  
Uchwała ta stanowi załącznik nr 2 do protokółu. 
W tym punkcie przewodniczący Rady Gminy ogłosił 15 minutowa przerwę.  
Po przerwie kontynuował porządek obrad.  

 
AD.8. i AD.9 Wójt Gminy poinformował, Ŝe przedstawione uchwały o sprostowaniu błędu 
             prostują błędy maszynowe powstałe przy przepisywaniu ostatecznej wersji 
             Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego z dokumentów 
             wyłoŜonych do publicznej wiadomości.  

 Do przedstawionej informacji nie wniesiono Ŝadnych uwag ani zapytań.  
 

Uchwała Nr XV/117/204 o sprostowaniu błędu została podjęta jednogłośnie, 
 za przyjęciem glosowało 15 radnych. 
Uchwała ta stanowi załącznik Nr 3 do protokółu.   
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            Uchwała Nr XV/118/2004 o sprostowaniu błędu została podjęta jednogłośnie, za 
            przyjęciem głosowało 15 radnych.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 4  do protokółu. 
 
AD.10. W związku z tym, Ŝe nie było zapytań nie udzielono równieŜ odpowiedzi.  
 
AD.11. Komunikaty: 
            Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do  

zorganizowania DoŜynek Gminnych. Wręczył dyplomy sołectwom za najpiękniej-
sze wieńce, które pozwalają zachować tradycje. Zwrócił uwagę, Ŝe zabrakło straŜa-
ków z  Ząbrowa. Podziękował dzieciom i młodzieŜy z Zespołu Szkół w Starym Po-
lu za przygotowane występy. Pan Wacław Kasprzykowski zwrócił się do rolników 
z informacja na temat odmian które  pojawiły się w sprzedaŜy i charakteryzują się 
wysokim plonem. Pan Ryszard Obczyński – delegat Rady do Związku Komunal-
nego do Eksploatacji Sieci Centralnego Wodociągu śuławskiego poinformował, Ŝe 
Zarząd Związku nie przewiduje podwyŜki ceny wody na 2005 r.  
Radna M.Roman  przypomniała, Ŝe nadchodzi dzień 11 listopada i naleŜy pomyśleć 
jak  to święto zorganizować.  
Ponadto zaproponowała, aby zorganizować szkolenie wyjazdowe dla radnych.  

            Radny Krzysztof Rybak – złoŜył podziękowanie dla komisji konkursowej, która  
            zorganizowała i przeprowadziła konkurs pn: „Piękna Wieś” 
 
AD.12. Protokół z poprzedniej Sesji został przyjęty bez uwag.  

 Za przyjęciem głosowało 15 radnych.          
 
AD.13. Wobec wyczerpania się porządku posiedzenia o godz. 15.30 Przewodniczący         
              Rady Gminy zakończył XV- zwyczajną Sesję Rady Gminy.  
 
 
Protokół sporządziła: GraŜyna Jankowska  
 
 
               
                Sekretarz Obrad                                                  Przewodniczący Rady Gminy 
            

Krystyna Trawińska                                                            Jan Pawlina 
 
 


